
 

BESTYRELSESMØDE 

Andelsselskabet Bjæverskov Vandværk 1964 a.m.b.a. 
Ordinært bestyrelsesmøde. 
Tirsdag, den 26. april 2022, kl. 16.00. 
 
Deltagere 
Formand    Lasse Buus (LB). 
Næstformand & driftsleder   Flemming Brandt (FB). 
Kasserer    Søren Langholm (SL). 
Måleransvarlig m.v.   Benny Petersen (BP). 
Ansvarlig f. ledelsessystem, hjemmeside  Jens Jørgen Hansen (JJH). 
Sekretær, suppleant 1  Orla Johannsen (OJ).  
Suppleant 2   John Nielsen (JN). 
Driftslederassistent   Preben Jensen (PJ) uden for bestyrelsen. 
 

Referat og dagsorden 
 

1. Velkommen og introduktion, suppleant John Nielsen 
John blev budt velkommen af formanden og bad John præsentere sig selv. Herefter præsenterede 
de øvrige mødedeltagere sig selv. 

 
2. Tilbud på ny beplantning m.m. af vandværksgrund 

Tilbud er indhentet af (OJ) fra to anlægsgartnere, som er vedhæftet dagsorden. Ligeledes er vedhæf-
tet notat for vurdering m.m. af modtagne tilbud. Tilbud blev drøftet, og der var bred enighed om, at 
få græsarealet ved vandværket gjort vildere med det skitserede forslag, der er afgivet tilbud på. Her-
under indgår også en påtrængt styning af de tre kugleakacier ud mod Nyvej ved kontorbygningen. 
 
Bestyrelsen besluttede at gennemføre projektet i samarbejde med den billigste tilbudsgiver og af-
sætte en beløbsramme til opgaven på maks. 30.000 kr. (excl. moms). 

 
3. Analyser af vandværkets vandproduktion 

Analyse vedrører drikkevand ved afgang fra vandværket. Det vil sige drikkevandet, der sendes ud i 

ledningsnettet til vandværkets forbrugere. Analysen omfatter: 

 

 Bedømmelse af temperatur, lugt, smag farve og udseende. Resultat ok. 

 En mikrobiologisk undersøgelse. Resultat overholder grænseværdier. 

 En fysisk kemisk undersøgelse. Resultat overholder grænseværdier. 

 En undersøgelse af mikroforureninger fra pesticider. Resultat overholder grænseværdier. 

 

I analysen for pesticid er påvist tilstedeværelse af N,N-Dimethylsulfamid (DMS), der er et nedbryd-

ningsprodukt fra svampemiddel, men væsentligt under grænseværdi. Dog en påmindelse om, at om-

gang og brug af alle typer pesticider helt bør undgås. 

 

Bestyrelsen tog analyseresultatet til efterretning. 
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4.    Køge Vandråd. Nye vedtægter  
Formanden omdelte opdaterede vedtægter for det genetablerede Køge Vandråd. Vedtægten skal     
besluttes ved en kommende generalforsamling med deltagelse af Køge Kommunes vandværker.          

 
       Bestyrelsen besluttede at tage de foreslåede vedtægter til efterretning. 
 
5.    Tilbud fra Microwa om mulighed for forbrugeraflæsning af vandforbrug 

Tilbud er tidligere udsendt. Bestyrelsen drøftede forslaget og nåede frem til, at eftersom løsningen 
ikke samtidig kunne vise en udvikling i vandforbruget, som forbruger kunne reagere på ved afvigel-
ser, giver løsningen kun en begrænset information og praktisk anvendelighed. 
 
Bestyrelsen besluttede ikke at anskaffe løsningen. 

 
6.    Forslag fra Microwa om at udvide skabelon for flytning  

Forslag omfatter fraflytters tlf. nr. og e-post adresse. Forslag blev drøftet i forhold til sletning af de 
pågældende data, idet der erfaringsmæssigt har vist sig behov for at kunne kontakte fraflyttet for-
bruger ganske længe efter flytning. 
 
Bestyrelsen besluttede at acceptere forslaget, betinget af at fraflytters kontaktoplysninger først 
slettes efter 2 år.  

 
7.    Rapportering fra bestyrelsesmedlemmer 

a) Formand (LB): Formanden kunne oplyse, at etablering af blødgøringsanlæg ved Ejby Vandværk 

ikke blev vedtaget ved vandværkets generalforsamling. Henvendelse om frosset vandmåler, 

tilslutning af vand til nybyg på Lidemarksvej og manglende etablering af vandmåler ved ejen-

dom på Kildebjerg Agre.   

b) Næstformand, driftsleder (FB): Oplyste at der er blevet udskiftet tre skyllevandsventiler på 

vandværket som følge af utætheder. 

c) Kasserer (SL): Oplyste at der udsendes to rykkere til forbrugere, som ikke har betalt for vand. 

d) Måleransvarlig (BP): Kan af fjernaflæsningerne se, at der konstateres færre forbrugere, som 

har vandspild. Det skyldes sandsynligvis, at der ved starten af fjernaflæsningerne er blevet fun-

det en række uopdagede utætheder, som nu er blevet afhjulpet.   

e) Ansvarlig for ledelsessystem (JJH):  Ledelsessystem ok. Dog mangler opdateringer i forhold til 

bæredygtighed. 

f) Driftslederassistent (PJ): Intet. 

g) Sekretær (OJ): Intet. 

h) Danske Vandværker og Køge Vandråd: Næste møde i Køge Vandråd afholdes den 9. juni 2022. 

 

8.   Næste møde         

      Mandag, den 13. juni kl. 16. 

 

9.   Eventuelt   

      Intet.    

 

 

Orla Johannsen 

Sekretær 


